
JOURNEE D'ETUDES

La Socie'te' canadienne de science politique organise une journee d'&udes samedi, le 3 avril,
au Pavilion des Sciences humaines de l'Universite' du Quebec a Montreal (420 Lagauchetiere,
ouest).

L'avant-midi sera consacrg k la reunion d'ateliers pour rdaliser des echanges de vues sur les
travaux, projets, champs d'interets des quatre principals sous-disciplines (thtorie, id6es et
me'thodes, analyse et vie politique, institutions et administration publique, et, en quatrieme
lieu, relations intemationales). Le midi, on organisera des rencontres informelles entre professeurs
et &udiants.

Une partie de l'apres-midi sera consacree a une assemble ge'ne'rale de la Socie'te' pour modifier
la constitution et fixer les lignes de l'organisation financiere de la Soci6te. Le reste de la journee,
des communications seront pr&entees par des dtudiants graduds sur les sujets et fondements
de leurs theses de maitrise ou de doctorat, avec des peiiodes de discussion.

The Socidtd canadienne de science politique will hold a study session on Saturday, April 3, in
the Pavilion des Sciences humaines of the University du Quebec a Montreal (420 Lagauchetiere
St., West).

Four workshops will be conducted in the morning to permit an exchange of views on research
being planned or in progress in each of the following sub-fields: political ideas, theories, and
methods of analysis; political life and behaviour; institutions and public administration; and
international relations. Informal encounters between students and professors are planned for
the noon-hour.

During part of the afternoon a plenary session of the Socie'te' will consider constitutional
changes and some organizational and financial matters. The rest of the day will be devoted to
the presentation of papers by graduate students based on their theses, and to their discussion.

The working language of the Society is French.
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